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M E S T O   S P I Š S K É   V L A C H Y 

M E S T S K É    Z A S T U P I T E Ľ S T V O 

IX. VOLEBNÉ OBDOBIE 

______________________________________________________________________________________  

  

Z Á P I S N I C A 

  

napísaná dňa 11. septembra 2024 na 19. zasadnutí Mestského zastupiteľstva, uskutočnenom v Galérii  

Mestského úradu v Spišských Vlachoch. Primátor mesta Spišské Vlachy Vladimír Baloga privítal poslancov 

MsZ a ostatných prítomných. 

  

Prítomní:  

Primátor mesta:      Vladimír Baloga 

Prítomní poslanci MsZ:   Ing. arch. Martin Čurilla, Ing. Svetlana Kočišová, Milan Biroščák,              

Ing. Viliam Grega, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, Bc. Dávid 

Labaš 

Neprítomní:  

Poslanci MsZ: Mgr. Darina Dzurilová - ospravedlnená 

 

                                                                              

Hlavný kontrolór:    Mgr. Margita Šefčíková                                                                         

Zapisovateľ:            Mgr. Valéria Bašistová                                                          

 

Ostatní prítomní:   podľa priloženej prezenčnej listiny  

Začiatok rokovania:        15,40 hod.                                                                                                                         

Ukončenie rokovania:     19,00 hod.  

  
 

Priebeh rokovania:  

  

K bodu 1: Otvorenie  

Priebeh rokovania: K bodu 1: Otvorenie  zasadnutia 

– určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

– voľba návrhovej komisie MsZ 

Primátor mesta navrhol zloženie návrhovej komisie, určil overovateľov zápisnice a zapisovateľku.  

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch  

volí návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ján Baloga 

členovia: Ing. Viliam Grega 

určuje za overovateľa zápisnice: Ing. Svetlanu Kočišovú, Ing. Juraja Jánošíka 

skrutátora: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák 

určuje za zapisovateľku: Mgr. Valériu Bašistovú 

 

Primátor mesta - dal hlasovať k bodu č. 1 Otvorenie – voľba návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo             

v Spišských Vlachoch (uzn. v prílohe). 
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Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 265/IX/2024 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 2 Schválenie programu rokovania 

 

Primátor mesta – má niekto návrhy na zmeny v programe? Ak nie, tak ja navrhujem doplniť v bode č. 10 

Zámer predaja nehnuteľností vo vlastníctve mesta – Fabián Pecha, bolo to na komisii, ale nedopatrením sa 

nedostalo do materiálu. Takisto navrhujem vyňať bod č. 11 Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na predaj 

pozemku vo vlastníctve mesta. O pozmenenom programe dal hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 266/IX/2024 bolo schválené.  

 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

− určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

− voľba návrhovej komisie MsZ 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Pripomienky občanov 

4. Správa o plnení uznesení 

5. Správa projektového manažéra o stave projektov 

6. Prenájom nehnuteľností vo vlastníctve mesta – Slovak Parcel Service 

7. Predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta – PVS, a.s. Olcnava 

8. Predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta – PVS, a.s. Galmus 

9. Predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta – p. Marton 
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10. Zámery predaja nehnuteľností vo vlastníctve mesta 

11. Návrh VZN mesta Spišské Vlachy č. XX/2024 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Spišské Vlachy 

12. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2 

13. Monitorovacia správa mesta Spišské Vlachy za rok 2024 

14. Individuálna a konsolidovaná účtovná závierka za rok 2023 

15. Zmena člena Komisie výstavby a životného prostredia 

16. Návrh na ocenenie Cenou Košického samosprávneho kraja 

17. Činnosť komisií – výstupy 

18. Rôzne 

19. Interpelácie 

20. Záver 

 

 

K bodu č. 3 Pripomienky občanov 

 

Primátor mesta - my sme vypracovali taký materiál – Správa o zhodnotení a realizácii pripomienok občanov, 

bolo to aj na základe vašich požiadaviek, aby bol prehľad, že čo sa spravilo, čo nie, prečo nie, v akom to je 

štádiu atď. Má niekto otázky k tomuto materiálu a potom prejdeme k ďalším novým pripomienkam. 

Ing. Kočišová - k oprave prístrešku nad Sejkovou č. 8 tam sa píše, že Mestské lesy a majetky v blízkej 

budúcnosti plánujú opravu prístrešku, čo je tá blízka budúcnosť? 

Primátor mesta – nebolo to špecifikované, podľa ich možností. Michal ty si rozprával s pánom Sajdákom 

ohľadom toho? 

p. Pramuk – nešpecifikoval kedy, povedal len, že momentálne nemá na to čas, nie je to jediný prístrešok, 

ktorý chce na katastri opraviť. Ten nad Sejkovou je jeden z nich, ktorému sa bude venovať keď bude mať 

viac času. 

Ing. Kočišová - takú informáciu som mala aj ja, len či náhodou neviete niečo viac. 

Primátor mesta - zatiaľ nie. 

Mgr. Bogačevič Ilečková – čaká na výzvu, chce v rámci nejakej výzvy dať opraviť viaceré prístrešky, sleduje 

aktuálne výzvy. 

Primátor mesta - tak to je ešte informácia naviac oproti tomu čo je v správe. 

Ing. Kočišová – č. 12 Rekonštrukcia cesty Zahurou – mesto by chcelo preklasifikovať tie cesty (to nie sú 

cesty) na miestnu komunikáciu, že či sa na tom pracuje a v akom to je stave. 

Ing. Mnichová – máme zatiaľ ponuky na pasport miestnych komunikácií. 

Ing. Kočišová – bavíme sa od Sabinky po druhé jazero, o tej ceste? 

Primátor mesta - nie, tá práveže je myslím ako nejaká cesta. 

Ing. Mnichová - ale to je ako lesná prístupová cesta, nie je miestna. 

Primátor mesta - a ten úsek čo je od opraveného smerom ku železničnému nadjazdu? 

Ing. Mnichová - tiež nie je miestna komunikácia. 

Primátor mesta - tam je to špecifikované ako? 

Ing. Mnichová - celá cesta od želežničnej stanice až ku druhému jazeru je iba účelová prístupová nejaká 

inžinierska stavba. Je to dosť diskutabilné, lebo lesná cesta musí spĺňať iné podmienky, taktiež miestna 

komunikácia musí spĺňať iné podmienky. A pri miestnych komunikáciách by mal byť aj chodník, tak neviem 

ako sa nám toto ešte podarí doriešiť.  

Ing. Kočišová – to chcete kvôli tomu, aby ste mohli žiadať o NFP. 

Ing. Mnichová - áno. A musí sa k tomu ešte vyjadriť aj projektant. 

p. Biroščák – od Sabinky ten úsek čo sa opravil ...(nezrozumiteľné)...toto si sa pýtala nie? 

Ing. Kočišová – nie. Od Sabiny k druhému jazeru. 

p. Biroščák – no. Ale tamten úsek čo sa opravil. 

Ing. Kočišová – jeden úsek sa opravil, ale z našich peňazí ako z mestských, nie z našich. Aj z našich. Dobre. 

Ešte k bodu č. 17 Neporiadok v okolí Kultúrneho domu - Mesto aktuálne vstúpilo do projektu revitalizácie 

verejného priestranstva a plánuje v rámci projektu osadiť aj viacero odpadkových košov. Je to ten projekt, 

ktorý je v správe projektov revitalizácia parku na námestí, alebo to je ešte iný? 

Primátor mesta – nie, to je ten. 

Ing. Kočišová - a môžeme potom tie koše presunúť z parku tu? 
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Primátor mesta - nie, samozrejme presunúť ich nemôžeme, ale zvýši sa počet smetných košov v meste, môže 

to nejakým spôsobom prispieť k tomu, že bude menej neporiadku, ale neporiadok sa rieši operatívne hneď. 

Tento projekt sa netýka priamo samotného kultúrneho domu, ale zvýši sa počet košov a veríme, že sa to 

trošku eliminuje. 

Primátor mesta – má ešte niekto niečo k materiálu? 

Ing. arch. Čurilla – ide o chodník na ulici Slobody – bod č. 4 – ste tam napísali že sú tam vlastníci a neviem 

čo, vlastníci sú len dvaja, môj otec a p. Slavomír Kandra, čiže máte s kým jednať ak by sa chcelo niečo pre 

tých občanov robiť, ja si myslím, žeby sa dalo s nimi dohodnúť a možnože aj realizácia by bola možná keby 

sme to dali do rozpočtu.  

Ing. Mnichová – dvaja vlastníci v tej hornej časti, ale čo bola požiadavka od Kandrovcov až smerom dole 

tam je vlastník KSK, Evanjelická cirkev. Je tam veľký problém. Jednak je to štátna cesta a nie sú to naše 

pozemky. Je tam viacero vlastníkov. 

Primátor mesta – ešte niekto k materiálu? Ak nie tak prečítam návrh uznesenia. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 3 Pripomienky občanov: Mestské 

zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 267/IX/2024 bolo schválené.  

 

Primátor mesta - ďalej pokračujú samotné pripomienky občanov. 

 

Ing. arch. Čurilla – p. Lacko železiarstvo – ul. Jilemnického bolo tam také parkovanie oproti, tým že sa tam 

teraz urobil obrubník, je sklopený, len je tam nespevnená plocha. Pán Lacko by tam zainvestoval do 

materiálu a stačí ak mesto dá svoje mechanizmy a ľudí na to, aby sa to zrealizovalo. 

Primátor mesta – ja mám iné informácie, neviem o tom, že by bol ochotný investovať do materiálu. 

Ing. arch. Čurilla - tak mne povedal. 

Primátor mesta – overím si to ešte. Momentálne sa tam dá parkovať, nie je to oficiálne parkovisko a zároveň 

máme problém aj s vlastníkom susednej nehnuteľnosti, ktorý je zásadne proti, aby sa tam parkovalo. Riešime 

to. 

Ing. arch. Čurilla – čo sa týka 9. mája bol som si to pozrieť, podľa správy sú dokončené tie veci, len detail – 

chodník a plocha dá sa na tom večer potknúť, medzi tým 20-40 cm to nie je upravené. 

Primátor mesta – jasné. Viem o čom hovoríš.  

p. Šiška – otázka na ul. 9 mája – ten prietok Žehrice, ktorý ide od Dobrej Vôle smerom dolu je dosť výrazne 

zasadaný a zarastený, že či je správca Bodrog a Hornád, alebo sme správcom na tomto úseku my a povodie 

niečoho iného. 

Ing. Grega - tam je aj nejaký konár spadnutý. 

Primátor mesta – nie nie sme my, je to Povodie Bodrog a Hornád. Mali sme stretnutie cca pred mesiacom, 

prešli sme si celé od začiatku až po dom záhradkárov, máme od nich prísľub, podľa toho koľko získajú na 

to peňazí, začali by prvou etapou čistenia od začiatku Vlách, od Spojenej školy internátnej v dĺžke podľa 
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toho ako im vyjdú peniaze. Zatiaľ je prísľub koniec zimy 2025 február - marec 2025, žeby začali s čistením 

koryta, podľa získaných financií. V ďalšom roku by mala nasledovať ďalšia etapa. Taký je prísľub.  

Ing. arch. Čurilla – máme dokončený cyklochodník, máme dokončené tie ihriská, máte vymyslené kto bude 

mať na starosti údržbu toho, pravidelne sa o to starať, sledovať v akom to je stave, príp. riešiť opravy. 

Primátor mesta - musíme sa o to starať my vo vlastnej réžii. 

Ing. arch. Čurilla – myslím systém, niekto poverený z úradu kto by to mal na starosti. Na koho by sme sa 

mohli my ako aj občania v prípade problému obrátiť. 

Primátor mesta – na mesto, nie je tam zatiaľ určený konkrétny pracovník. Z časového hľadiska to bude čoraz 

náročnejšie 

Ing. arch. Čurilla – mňa napadlo, že keď už máme toho správcu športovísk, či by nemohol on tieto veci 

riešiť. Rád by som vedel, čo sú to mestské športoviská a ktoré sú to konkrétne, keby sme mali nejak 

zadefinované to by bolo super. Pomenovať čo sú to mestské športoviská a dať ich do balíku, aby to bolo 

každému jasné. 

Primátor mesta - pokiaľ viem nie sú to športoviská, to sú verejné priestranstvá o ktoré sa stará mesto. 

Ing. arch. Čurilla - dobre tak to dáme do balíku verejné priestranstvá. Niečo môže mať Roňo, a niečo pán 

Sokolský, ktorý je správca športovísk. 

Primátor mesta - to si už my poriešime. Prvý rok fungujú tieto priestranstvá, čiže áno bude to zahrnuté do 

nejakého programu údržby. 

p. Baloga – na ul. Komenského – provizórny chodník oproti škole urobiť, je tam problém s dopravou, 

makadam nasypať, kamene zrušiť. 

Primátor mesta – nasypať makadam pred domy? 

p. Baloga - no, že by tam bol taký chodník. 

Primátor mesta - po ktorej strane nasypať chodník? 

p. Baloga - po pravej strane, oni tam majú trávniky porobené a dali si kamene, balvany, aby nechodili po 

tráve. Teraz keď sa vyhýbajú autá tak každý čaká, kto do toho kameňa narazí. 

p. Šiška – to sme už raz riešili, že tým ľuďom, ktorí tam majú kamene napíšeme výzvu nech ich odstránia. 

Aj kvôli odhŕňaniu v zime, aj kvôli bezpečnosti áut. 

Primátor mesta - tak teraz čo - odstrániť kamene, alebo tam ideme robiť makadamový chodník? 

p. Šiška - otázka je, že či vtedy keď sme sa o tom bavili, že sa pošle nejaká výzva na odstránenie či nejaká 

vôbec šla. 

Ing. Mnichová – nie, neviem o tom. 

Primátor mesta – to bolo aj na stavebnej komisii, čo z toho vzniklo? 

Ing. arch. Čurilla - to je väčší problém. 

Primátor mesta – áno, je to komplexnejší problém, nejde len o tú jednu ulicu. Aký bol výstup z komisie? 

Ing. arch. Čurilla - boli sme za to, že odstrániť. 

Ing. Mnichová – výzvy nie je problém poslať. 

Primátor mesta - prvý krok, resp. jeden z prvých, aj keď ešte možno nefunguje nie našou vinou – došlo 

k nedorozumeniu – ale od 1.9.2024 mali všetky ranné spoje stáť iba pod školou. Snažíme sa o to, bolo nám 

to prisľúbené. Ranné spoje hore chodiť nebudú, iba poobedňajšie, tým pádom sa eliminujú autobusy lebo 

rána sú tam najhoršie, sú tam sústredené autá, autobusy, chodci. Od 1.9.2024 to nezačalo, kontaktovali  sme 

Eurobus, prisľúbili že to budú riešiť v čo najkratšej dobe. 

p. Baloga – na Zahure presne pred tým mostom robí bobor hrádze, odstránili to, ale znovu postavil. Trebalo 

by bager, aby to úplne odstránil. 

Ing. arch. Čurilla – ale pýtam sa, čo sa udeje? hrozí nejaká deštrukcia mosta? 

p. Baloga - voda sa vylieva na tú cestu ako tam vchádzajú ľudia. 

Primátor mesta - stalo sa to jediný krát, voda sa priblížila k ceste k jazeru 

Ing. arch. Čurilla - bavil som sa s lesníkom o tom, je to prirodzená vec. 

p. Šiška – ja si pamätám, že tam vždy boli močariny, tam sa nezmenilo nič. 

Primátor mesta - zastávam tiež ten názor, že neohrozuje to nič, je to súčasť života v prírode, neohrozuje to 

nikomu nehnuteľnosť. Kým to neohrozuje most tak nevidím dôvod to riešiť, a to nie je lacná vec poslať 
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bager. Ďalšia vec, bobor je zákonom chránený. Riešili sme to zo zástupcom Národného parku Slovenský raj 

– ak to bude kritické pre nás, tak sa nám pokúsia nejako pomôcť. Kým to ale nie je kritické, tak to zatiaľ len 

monitorujeme. 

p. Baloga - na cyklochodníku fotovoltická nabíjačka – kompresor nefunguje to. Ten kompresor išiel raz 

a chodia tam cyklisti a sťažujú sa, že nejde kompresor. 

Primátor mesta – počujem to prvýkrát, je to v záruke. 

Ing. Kočišová – ja som už bola aj za projektovým manažérom, som mu to hovorila. 

Ing. arch. Čurilla – už raz boli, opravili to lebo niekto nám ukradol. Neviem jak to funguje. Napríklad svetlá 

vydržia svietiť podľa toho ako sa dobijú. Čiže keď človek o tretej ráno ide tak je tam už tma.  

Primátor mesta – tak potom sú možno slabé baterky, lebo aj denné svetlo by ich malo dobiť, nie len slnko. 

Ing. Kočišová – ja som bola ešte za Ľubom keď robil, neviem odkedy je síce na PN. On povedal, že im to 

povie, ale nebolo odvtedy zastupiteľstvo, teda medzitým nebolo.  

p. Baloga – dať značku kde je ten cyklochodník. Stretol som ľudí na Turlíkoch, že idú na cyklochodník. 

Nikto nevie, že je to doprava, smerom na tú cestu. 

Ing. arch. Čurilla - chcem pochváliť dobre sa urobila tá príjazdová cesta, chýba tam ešte taká jemnejšia 

frakcia, aj pokosili chodník, ale nechali tú trávu ležať na cyklochodníku. Všetky tie veci idú do toho a tam 

sa vytvára ta živná pôda aby tam rástla tráva. Bolo by dobre to aj odpratať čo sa pokosí. 

Primátor mesta – dovolím si tvrdiť, že aj keby odpratali trávu do posledného semiačka, tak tam nafúka za 

pár sekúnd z lesa, zo stromov atď., čiže toto si nemyslím, že je nejaký veľký problém, lebo tam to tak 

jednoducho bude, je to v lese. Čiže ak to nenarastie z trávy ktorú pokosili, tak to narastie z trávy, ktorú 

rozfúka a podobne. V poriadku, upozorním na to, aby kosili tak, aby nezašpinili celý chodník. Čo sa týka 

frakcie ja som tam bol, podľa môjho názoru je to cyklochodník pre horské bicykle, nie pre korčule alebo 

cestné bicykle, takže si myslím že je to tam dostatočné. 

Ing. arch. Čurilla - je to oveľa lepšie ako bolo, mohlo by to byť o trošku lepšie. 

Ing. Kočišová - keď sa sťažovali ľudia, že tam idú s malými deťmi tak len kvôli tomu. 

Primátor mesta – Rozumiem, je pravda, že na niektorých miestach sú väčšie kamene. Tam sa to dá opraviť 

na niektorých miestach. Ešte sa vrátim k tej značke, môžeme tam dať písmeno „C“ na zábradlie. 

Ing. Mnichová - tyčku a smer na cyklochodník, nebude to oficiálna značka. 

Ing. Grega - otázka – ako prebieha rekonštrukcia kultúrneho domu a tej terasy pretože je to v katastrofálnom 

stave, zateká už do papiernictva. 

Primátor mesta - vieme o tom od začiatku, komunikujeme s pánom Jenčíkom, oprava sa už začala prišli sme 

na chybu, v najbližších dňoch by to malo byť odstránené. 

Ing. Kočišová - a čo odstraňujete? To zamakanie? Tam trebalo celý balkón robiť nie? 

Primátor mesta – nie, sú tam diery, tak nekvalitne bola bohužiaľ spravená tá terasa, že cez ňu teraz tečie. 

Ing. Kočišová - tá terasa bola veľmi dávno spravená. 

Primátor mesta - áno, ale bola potom opravovaná. 

Ing. arch. Čurilla - fatrafol dáte? 

Primátor mesta - tam bola lepenka na kamienkoch, ktorú s opätkami prepichli ľudia, ale nebolo to vidno cez 

ten koberec, ktorý tam bol. Celé sme to odkryli, zistili sme čo je problém. 

Ing. arch. Čurilla - dajte fatrafol nech to je na istotu, on sa dá nalepiť na okap a máme istotu, že tam už 

v živote nezatečie.  

Primátor mesta – uvidíme, zvolíme najvhodnejší spôsob, teraz to opravíme tak, aby to bolo funkčné, 

v podstate to zakonzervujeme aby tam netieklo a potom sa rozhodneme či dlažbu alebo niečo iné. Ten balkón 

nie je tak využívaný aby sme to museli teraz riešiť, nie je to priorita. Vieme spolu komunikovať a nemusíme 

to tu riešiť. 

Ing. arch. Čurilla – preto hovorím fatrafol lebo to je silná guma, ona vydrží aj tie terčíky a sa uloží. Ono to 

bude trochu drahšie ale je to istota. Lebo s lepenkou to je zase len dočasné. 

Ing. Kočišová – pripomienka občana – minulý víkend bola veľká oslava 130. výročia postavenia železničnej 

trate Spišské Vlachy – Spišské Podhradie. Prečo naše mesto na tejto akcii nejako neparticipovalo, nikde ani 

zmienka. 
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Primátor mesta – máme nejaké informácie k tejto akcii? 

Mgr. Bogačevič Ilečková – bola to akcia, ktorú robilo mesto Spišské Podhradie na základe toho, že oni sú 

správcovia tej trate a nebola žiadna požiadavka, aby sme na tom participovali. 

Ing. Kočišová - nechceli sme keďže je spojená Spišské Podhradie - Spišské Vlachy trať? 

Primátor mesta – my sme neboli ani oslovení. 

Mgr. Bogačevič Ilečková – snažíme sa z toho čo máme aspoň základné kultúrne podujatia pokryť, ak by sme 

mali finančné prostriedky, tak by sme sa vedeli zapájať do viacerých projektov nielen do tohto. 

Primátor mesta – nebolo gró akcií v Spišskom Podhradí? 

Ing. Kočišová - možno stačilo plagátik, my sme neoslavovali to 130. výročie postavenia tej trate. 

Mgr. Bogačevič Ilečková - neboli sme vôbec oslovení k tomuto podujatiu nejak participovať na ňom. 

Primátor mesta - a všetky akcie sa konali v Spišskom Podhradí. Tu prechádzal jeden rušeň, to bolo jediné čo 

sa týkalo mesta Spišské Vlachy, nič viac. Aká je predstava, že by sme urobili? 

Ing. Kočišová – veď ja som tu nechcela ľudí s fanfárami ale tak aspoň pripomenúť to, že je tu niečo také čo 

je tu už 130 rokov a preváža to ľudí. Veď to sa v podstate kvôli kapituli robilo myslím tá trať.  

Mgr. Bogačevič Ilečková - čo sa týka tej trate, tak tá sa robila ako spojenie k Spišskému Podhradiu, lebo 

nebolo na trati. A čo sa týka toho môžeme si na to spomenúť pri nejakej príležitosti, dať to na internet, napr. 

aj v knižnici. V tomto máš pravdu, že by sme to mohli nejakým spôsobom zverejniť, že tento rok je tých 130 

rokov. 

Primátor mesta - to vlastne nebolo v ten deň, iba v ten deň bola akcia – pripomenutie 130 rokov. 

Ing. Kočišová - k tej knižnici, vraj je stále zatvorená. Neviem či to bolo kvôli dovolenkám alebo viac ľudí 

sa sťažuje lebo je tam. 

Primátor mesta – dali sme si vypracovať štatistiku koľko ľudí navštevuje knižnicu a v akých hodinách, aby 

najlepšie slúžila ľuďom. A áno teraz mal 2 týždne dovolenku zamestnanec. 

Ing. Kočišová - ale nikto ho nezastupoval? 

Prednostka MsÚ – zastupovala ho Mgr. Bogačevič Ilečková, bol napísaný aj oznam, že koho môžu 

kontaktovať v prípade potreby. 

Ing. Kočišová - bolo potrebné ísť za tebou a tak si tam išla? 

Mgr. Bogačevič Ilečková - bola informácia, že na sekretariáte, a keď niekto prišiel tak som išla s ním 

a všetko prebiehalo bez problémov. 

Primátor mesta - myslím si, že je to bežná súčasť života, dôležitejšie úrady sú zatvorené kvôli dovolenke. 

Jednoducho to takto niekedy funguje. 

Mgr. Bogačevič Ilečková - bolo tam aj telefónne číslo, aj na internete to bolo zverejnené. Ľudia dopredu 

telefonovali, dohodli sme sa na čase a prišla som tam. Možno niekto ten oznam prehliadol, ale návštevnosť 

knižnice určite nebola obmedzená. Bolo dosť veľa ľudí aj knižky vymeniť, aj nové výpožičky. 

Bc. Labaš – na ul. 9. mája pri zásobovaní predajne Fresh v skorých ranných hodinách nákladné auto robí 

hluk, komunikácia s Freshom dohodnúť na znížení rýchlosti, alebo zásobovanie spredu. 

Ing. Mnichová - no veď tam majú značku, presne tam kde vchádzajú do tej ulice majú tam značku akou 

rýchlosťou majú ísť. Že tí šoféri to nedodržiavajú, treba policajtov postaviť. Aby aj majiteľ Freshu ich na to 

upozornil. 

 

 

K bodu č. 4 Správa o plnení uznesení 

 

 

Primátor mesta – materiál vám bol zaslaný, ak má niekto nejaké otázky, pripomienky. 

Ing. Kočišová – k uzneseniu č. 141/IX/2023 Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2023. Už máme 

2024, čo je ešte tam v plnení? 

Mgr. Šefčíková HKM - to je práve tá kontrola pracovnoprávnej dokumentácie, toto nemám dokončené. 

Ing. Kočišová - ešte stále prebieha? 

Mgr. Šefčíková HKM - ospravedlňujem sa za zdržanie, ale boli iné mimoriadne veci, ktoré do toho 

vstupovali. 
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Ing. Kočišová - som si myslela, či tam nie je nejaký problém. 

Mgr. Šefčíková HKM – nie, nie je. 

Ing. Kočišová – uznesenie č. 240/IX/2024 Zámer mesta transformovať neplno organizovanú na plno 

organizovanú ZŠ  - chcela som sa opýtať, ak by bola plno organizovaná vieme, že by tam bolo viac tried, už 

rozmýšľalo mesto nad tým, že kde by sme mohli hľadať nejaké priestory pre tie triedy? 

Primátor mesta - áno rozmýšľalo, je viac možností, neviem či sa to neriešilo aj na komisii. 

Mgr. Bogačevič Ilečková - pani riaditeľka to rozprávala na kultúrno-školskej komisii. 

Ing. Grega - to bolo pár mesiacov dozadu sa riešilo, že sa mala nejaká prístavba robiť. 

Mgr. Bogačevič Ilečková  - nie prístavba, že je to dlhší proces, ale že už by trebalo pouvažovať o tom, že sa 

tam bude navyšovať kapacita tried. Na kultúrno-školskej komisii sa to rozprávalo.  

Primátor mesta - je tam možnosť prístavby  lebo priľahlý pozemok ku škole je mestský. Ďalšou z možností 

je aj jedáleň, teraz je to počítačová miestnosť, príp. vystaviť niečo v tej časti. Neviem v akom to je stave čo 

sa týka tej transformácie viem, že to nadväzuje na niečo zo Základnej školy Komenského 6, môžem zavolať 

pána Dzurilu a môže vám to vysvetliť. 

Ing. Kočišová - môžeme potom dodatočne napr. v rôznom. Či by mesto náhodou nechcelo ponúknuť nejakú 

budovu tejto škole. 

Primátor mesta - zatiaľ sa o tom neuvažuje. 

Ing. Kočišová – ďalej uznesenie č. 119/IX/2023 Schválenie projektového zámeru Zvyšovanie energetickej 

efektivity Mestského úradu Spišské Vlachy. 

Mgr. Bogačevič Ilečková - doplňujú sa vyjadrenia k projektovej dokumentácii. 

Primátor mesta - nie k projektovej, ale k stavebnému povoleniu. Bolo to zle uvedené v správe. Projektová 

dokumentácia je už hotová, bola podaná žiadosť o stavebné povolenie, nasledovalo množstvo vyjadrení. 

Máme už všetky, chýba nám už len jedno.  

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 4 Správa o plnení uznesení: Mestské 

zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 268/IX/2024 bolo schválené.  

 

K bodu č. 5. Správa projektového manažéra o stave projektov 

 

Primátor mesta – materiál bol zaslaný, otváram rozpravu k tomuto bodu. 

Ing. Kočišová – veľmi strohá správa, málo tam je toho popísaného podľa môjho názoru, neviem ako ostatní 

poslanci či sú spokojní s tým. 

p. Šiška - o tom, že sú už veci poukončované asi vieme, keďže išli platby a sú finálne, asi už môžeme ich 

vyradiť z toho.  

Ing. Kočišová - mohol by ku niektorým projektom aj viac popísať. 

Ing. arch. Čurilla - ten projekt s verejným priestranstvom to ide ďalej? Získali sme na to peniaze? 

Primátor mesta - peniaze už boli na to elokované predtým. Nakoľko je zamestnanec skoro mesiac na PN, tak 

máme menej informácii. Myslím, že šiel projekt na formálnu kontrolu a čakáme. 

Ing. Mnichová - ešte stále je na kontrole, neprišiel výsledok. 

Ing. arch. Čurilla - niečo nové v tom zámere na zdravotné stredisko čo sme schválili. 
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Prednostka MsÚ - čakáme na vyjadrenie Rady partnerstva. 

Primátor mesta - až koncom septembra. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 5. Správa projektového manažéra 

o stave projektov: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa:  Ing. Svetlana Kočišová 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 269/IX/2024 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 6. Prenájom nehnuteľností vo vlastníctve mesta – Slovak Parcel Service 

 

Primátor mesta – bolo to na komisii aj na zastupiteľstve, išlo o prenájom pre balíkomat spoločnosť Balíkovo, 

otváram rozpravu k tomuto bodu. 

Ing. arch. Čurilla – komisia súhlasí. 

Ing. Mnichová - bol aj zámer, ktorý visel 15 dní, mala by byť samotná zmluva o prenájme podpísaná, len je 

potrebné uznesenie, že schvaľujete zmluvu o prenájme. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 6. Prenájom nehnuteľností vo 

vlastníctve mesta – Slovak Parcel Service : Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. 

v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 270/IX/2024 bolo schválené.  
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K bodu č. 7. Predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta – PVS, a.s. Olcnava 

 

Primátor mesta – tam ste už zámer schvaľovali, teraz sa schvaľuje prevod vlastníckeho práva, má niekto 

niečo k tomuto bodu, alebo prejdem k uzneseniu. Kúpna cena je 2.553,93 eur. 

Mgr. Šefčíková HKM – pokiaľ viem boli k tomu aj znalecké posudky, ktoré boli veľmi nevýhodné, čiže 

dohodla sa kompromisná cena. 

Primátor mesta - boli nevýhodné pre nás, bola veľmi nízka cena. 

Mgr. Šefčíková HKM  - aby som to objasnila, tie nové zásady, ktoré máme, nemáme v nich určenú konkrétnu 

sumu, ktorú sa budú pozemky predávať. Zatiaľ to nemáte dohodnuté, zákon ukladá povinnosť predávať 

minimálne za sumu, ktorá je vo výške všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti – je to cena, ktorá je určená 

znaleckým posudkom. V tomto prípade by to bolo veľmi nevýhodné, preto je dobré, že súhlasili s takouto 

cenou. 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 7. Predaj nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta – PVS, a.s. Olcnava: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v 

prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 271/IX/2024 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 8. Predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta – PVS, a.s. Galmus 

 

Primátor mesta – má niekto k tomuto materiálu niečo? Tu je 105 m² v kúpnej cene 3.310,65 eur. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 8. Predaj nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta – PVS, a.s. Galmus: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v 

prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 



11 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 272/IX/2024 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 9. Predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta – p. Marton 

 

Ing. arch. Čurilla – komisia súhlasí, ide o vysporiadanie majetku. 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 9. Predaj nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta – p. Marton: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 273/IX/2024 bolo schválené.  

 

K bodu č. 10. Zámery predaja nehnuteľností vo vlastníctve mesta 

 

Primátor mesta – materiál bol na komisii, otváram rozpravu, doplnený zámer predaja – pán Fabián Pecha. 

1) Zámer predaja – EFPE, s.r.o.: Spoločnosť EFPE, s.r.o. požiadala o odkúpenie pozemku za účelom 

umiestnenia krytého parkovacieho miesta – prístrešku pre autá na pozemku vo vlastníctve mesta Spišské 

Vlachy, časť parcely registra C číslo 2108 a 2130 na ulici Kostolná. Komisia výstavby a životného prostredia 

neodporúča predaj pozemku. 

Ing. arch. Čurilla – ide o plochu pred kaviarňou Kalea, ktorú využívala donedávna, bol tam objekt, ktorý bol 

schopný celoročnej prevádzky, nebolo to v súlade s pamiatkarmi ani mestom.  

Ing. Mnichová - v zmysle VZN môže mať vonkajšiu terasu na sezónu, ktorú mu pamiatkari neodsúhlasia ani 

my si nemôžme dovoliť toto tam odpredať. 

Ing. arch. Čurilla - takže ani odpredaj tohto je nereálna vec. 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 10 Zámery predaja nehnuteľností 

vo vlastníctve mesta: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje zámer prevodu majetku 

mesta Spišské Vlachy - pozemku nachádzajúceho sa v k. ú. Spišské Vlachy, časť pozemku registra C, číslo 

parcely 2108 – zastavaná plocha a nádvorie a pozemku registra C, číslo parcely 2130 – zastavaná plocha a 

nádvorie, vo výmere podľa geometrického plánu, ktorý dá vyhotoviť žiadateľ na vlastné náklady, za cenu 

určenú znaleckým posudkom, pre nadobúdateľa: EFPE, s.r.o., Kostolná 510/15, 053 61 Spišské Vlachy, 

IČO: 47505761 ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov a v súlade s § 23 ods. 1 písm. c) Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Spišské Vlachy, keďže ide o prevod pozemku s malou výmerou nepresahujúcou 50 m². 

II. ukladá: oprávnenému zamestnancovi MsÚ zabezpečiť zverejnenie zámeru prevodu majetku z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa vrátane všeobecnej hodnoty prevádzaného majetku podľa § 9a ods. 15 písm. f) 

bod 1 až 3 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 
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Hlasovanie: 

Za: x 

Proti: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj 

Jánošík, Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 0 Proti: 8 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že návrh uznesenia nebol schválený.  

 

2) Zámer predaja – Ing. Róbert Kandrik, MBA. -  doručil mestu Spišské Vlachy žiadosť o kúpu pozemku za 

účelom vysporiadania zariadenia (žumpy) – časť pozemku registra C, parcela č. 7730/81 s výmerou 62 m². 

Zároveň predložil atest nepriepustnosti žumpy. Komisia výstavby a životného prostredia neodporúča predaj 

nehnuteľnosti. 

Ing. arch. Čurilla – vysvetlím – jednoducho pán Kandrik si postavil svoj objekt chaty na severnú hranicu 

parcely a nemal priestor na uloženie žumpy. Je tam priestor smerom na východ kde by mohol presunúť svoju 

žumpu na svoj pozemok. Tie pozemky boli navrhnuté k nejakým účelom, aby bola medzi nimi nejaká 

komunikácia  a možnosť obsluhy. My vidíme ako nevhodné umiestnenie tej žumpy, aj ten odpredaj nie je 

dobrý. Nie je vhodné to odpredať z toho dôvodu, že chceme zachovať tú komunikáciu medzi pozemkami, 

a takýmto spôsobom sa veci neriešia, že si najprv postavím žumpu a potom žiadam o odkúpenie. 

Ing. Jánošík – oslovil ma pán Kandrik, doložil osvedčenie – certifikát o tlakovej skúške, takže žumpa by 

mala byť v poriadku. Myslím si, že bude preňho prijateľný aj prenájom s vecným bremenom. Upozornil by 

som na jednu vec, že keď sme robili zasnežovanie na vlek, keď sa upratovalo tak sa tam našli trativody do 

žúmp robené, takže v podstate je to človek, ktorý si urobil žumpu, dal osvedčenie o tlakovej skúške, tak ak  

to schválime, tak aby aj ostatní doložili nejaké to osvedčenie, lebo tie žumpy majú navŕtané, a tak idú splašky 

do toho jazera. 

Ing. Grega – riešime predaj pozemku a nie kto kde splašky púšťa. 

Ing. arch. Čurilla - komisia sa zhodla, že nesúhlasí s predajom pozemku, chceme ho zachovať v takom stave 

v akom je a pán Kandrik má možnosť presunúť si svoju žumpu smerom na východ od chaty. Sme schopní 

tolerovať to, že potiahne popri základoch potrubie smerom k svojej žumpe, má tam aj čerpadlo, ktoré trčí do 

nášho pozemku. Takto sa veci neriešia, že niekto si postaví stavbu na cudzom s tým že to potom odkúpi. Je 

to zlý precedens.  

Ing. Jánošík - bol som na komisii, poznám stanovisko, bol som oslovený, predniesol som to a plne budem 

rešpektovať rozhodnutie. 

Ing. Mnichová – zamyslieť sa nad zriadením vecného bremena alebo nájmu, pretože ak robíte žumpu máte 

už rozvody v základoch popod stavbu, viete si predstaviť ako si teraz napojí tú žumpu? Musíš prečerpávať 

tie splašky, viete si to predstaviť? Ja nie. 

Ing. arch. Čurilla – gravitačným spôsobom. 

Primátor mesta – otázka je ako mal v projektovej dokumentácii vyvedenú kanalizáciu z domu z chaty. 

p. Šiška - dobre, ak by sme pristúpili na vecné bremeno, alebo prenájom, tá cesta je príjazdom aj k ostatným 

pozemkom. 

Primátor mesta – nie nie je. Je to pozemok medzi hornými a spodnými pozemkami. 

Mgr. Šefčíková HKM - aj pri nájme sa dá limitovať, že čo s tým pozemkom môže urobiť, môže to byť v tej 

prípadnej zmluve, napr. že si to nemôže ohradiť. 

Ing. arch. Čurilla - našiel som spôsob, mám návrh – popri základoch vie tú kanalizáciu potiahnuť smerom 

na východ a umiestniť žumpu na svojom pozemku zo spádom. 
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Primátor mesta – budete prijímať dve uznesenia: jedno ku schváleniu zámeru prevodu majetku, čiže predaja 

a druhé bude ku zriadeniu vecného bremena. 

Mgr. Šefčíková HKM - aby som ešte upozornila, tieto uznesenia, ktoré sú v rámci tohto bodu pripravené, 

boli by len podkladom, aby sa v tej veci ďalej postupovalo, keďže ani jeden z týchto zamýšľaných prevodov 

nemá spracovaný ani geometrický plán, ani ceny tam nie sú určené. Toto je iba akoby splnomocnenie pre 

úrad, aby v tej veci postupoval, a aby vyzval toho žiadateľa o pozemok, aby si zabezpečil geometrický plán 

a podobne. Aj tak by to išlo ešte ďalším postupom. Ani schválenie tohto neznamená automaticky, že to vecné 

bremeno aj vznikne. 

Prednostka MsÚ - to je preto, aby sme vedeli, ktorú alternatívu uprednostniť. 

Primátor mesta – a) zámer prevodu majetku mesta Spišské Vlachy, b) uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 

bremena. 

Primátor mesta – prečítal návrh uznesenia k bodu č. 10. Zámery predaja nehnuteľností vo vlastníctve 

mesta: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje a) zámer prevodu majetku mesta Spišské 

Vlachy - pozemku nachádzajúceho sa v k. ú. mesta Spišské Vlachy, časť pozemku registra C, číslo parcely 

7730/81 – ostatná plocha s výmerou určenou podľa geometrického plánu, ktorý si dá vyhotoviť žiadateľ na 

vlastné náklady (cca 62 m²), za cenu určenú znaleckým posudkom, pre nadobúdateľa: Ing. Róbert Kandrik, 

MBA., rod. Kandrik, bytom Spišské Vlachy, Železničná 72, 053 61 do jeho výlučného vlastníctva v podiele 

1/1 ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov a v súlade s § 23 ods. 1 písm. e) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Spišské Vlachy, keďže ide o pozemok, ktorý susedí s pozemkom nadobúdateľa a na ktorom je 

postavená stavba vo vlastníctve nadobúdateľa a ak s ohľadom na okolnosti prípadu by prevod majetku mesta 

predajom, dobrovoľnou dražbou alebo OVS bol v rozpore s účelom prevodu. O podanom návrhu uznesenia 

dal hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Za: x 

Proti: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Svetlana 

Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Zdržal sa: Ing. Juraj Jánošík 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

 

Za: 0 Proti: 7 Zdržal sa: 1 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že návrh uznesenia nebol schválený.  

 

Primátor mesta – prečítal návrh uznesenia k bodu č. 10. Zámery predaja nehnuteľností vo vlastníctve 

mesta: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje b) uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 

bremena medzi Mestom Spišské Vlachy a Ing. Róbertom Kandrikom, MBA., predmetom ktorej bude 

zriadenie vecného bremena in rem na pozemok nachádzajúci sa v k. ú. Spišské Vlachy, časť pozemku registra 

C, číslo parcely 7730/81 – ostatná plocha s výmerou určenou podľa geometrického plánu, ktorý dá vyhotoviť 

žiadateľ na vlastné náklady (cca 62 m²), za odplatu vo výške XX určenú dohodou zmluvných strán, v 

prospech oprávneného z vecného bremena - Ing. Róbert Kandrik, MBA., rod. Kandrik, bytom Spišské 

Vlachy, Železničná 72, 053 61. O podanom návrhu uznesenia dal hlasovať. 
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Hlasovanie: 

Za: Ing. Juraj Jánošík 

Proti: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Svetlana 

Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

 

Za: 1 Proti: 7 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že návrh uznesenia nebol schválený.  

 

3) Zámer predaja – Ján Krigovský  doručil mestu Spišské Vlachy žiadosť o odkúpenie časti pozemku, parcela 

registra C, č. 7730/82 s výmerou cca 60 m² pri chate v jeho vlastníctve. Komisia odporúča predaj a navrhuje 

jej prerokovanie na zasadnutí MsZ. 

Ing. arch. Čurilla – ide o vysporiadanie si pozemku, ktorý dlhodobo využíva. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 10. Zámery predaja nehnuteľností 

vo vlastníctve mesta: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 274/IX/2024 bolo schválené.  

 

4) Zámer predaja – Sabinka Estate s.r.o. - podala žiadosť o odkúpenie pozemku – časť parcely C KN 7730/81, 

ktorý je pri pozemku v ich vlastníctve. Komisia sa vyjadrí po obhliadke. 

Ing. arch. Čurilla – boli sme na obhliadke, komunikovali sme s pánom Kandrom. Ide o pozemok, na ktorom 

stoja toalety a hrádza. Potom ide o ďalší pozemok, ktorý sa tiahne od cesty taký pás o ktorý sa starajú, je to 

svah – ten nie je problém. Ďalej pokračujeme okolo ihriska, tak tam už nie je v záujme mesta sa vyjadrila 

komisia to odpredávať pretože je tam v blízkosti cesta, chceme si ponechať ten priestor na parkovanie a iné. 

Pán Kandra ak chce žiadať tak nech žiada o to o čom sme sa tam bavili, nech dá návrh. Uviedol dôvod, že 

chce ohradiť detské ihrisko. Takže návrh je nech dá novú žiadosť a nech sa zapracuje to o čom sme sa bavili 

na mieste. Zo zámerom súhlasíme, ale konkrétne výmery budeme definovať. 

Mgr. Šefčíková HKM - ako som spomínala v tom zámere nie je ani uvedené, že čo presne má kupujúci  

nadobudnúť, akú výmeru, ani za akú cenu. Ono to pôjde ešte tým štandardným spôsobom. Tu síce je 
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navrhnutý spôsob prevodu osobitný zreteľ, len zastavené pozemky možno predávať aj iným cez inú zákonnú 

výnimku. 

Ing. Mnichová - áno majú tam stavbu, berme to tak, že je to zastavané – majú tam schodište, majú tam WC. 

Mgr. Šefčíková HKM - lebo potom to sa zvyklo predávať na inom zákonnom podklade iného ustanovenia 

pretože prípad hodný osobitného zreteľa sa schvaľuje dvojkolovo. Najskôr schválite spôsob predaja a ten 

zámer a potom sa schvaľuje samotný predaj, medzitým je to zverejnené. Ak by sa to predávalo ako zastavaná 

plocha, tak potom sa to schvaľuje iba na jednom zastupiteľstve. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 10. Zámery predaja nehnuteľností 

vo vlastníctve mesta: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 275/IX/2024 bolo schválené.  

 

5) Zámer predaja – Tomčík - podal žiadosť o odkúpenie pozemku pri pozemku v jeho vlastníctve – časť 

parcely č. 1865/13 a 1865/7 o výmere cca 25 m². Komisia odporúča predaj a navrhuje jej prerokovanie na 

zasadnutí MsZ. 

Ing. arch. Čurilla – žiada o odkúpenie pásu pozemku, zúžil sa mu prejazd do záhrady, komunikoval som 

s obyvateľmi v bytovom dome, komisia súhlasí. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 10. Zámery predaja nehnuteľností 

vo vlastníctve mesta: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 276/IX/2024 bolo schválené.  
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6) Zámer predaja nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta – J. Bosák - podal žiadosť o odkúpenie časti pozemku 

vo vlastníctve mesta, parcela registra C, číslo parcely 7828/1 s výmerou 68 m². Pozemok sa nachádza pri 

chate, ktorá je v jeho vlastníctve. Komisia odporúča predaj časti pozemku podľa predloženého 

geometrického plánu. 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 10. Zámery predaja nehnuteľností 

vo vlastníctve mesta: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 277/IX/2024 bolo schválené.  

 

7) Zámer predaja – Milan Valenčin - podal žiadosť o odkúpenie časti pozemku, parcela registra C, č. parcely 

218/1 s výmerou cca 200 m² z dôvodu havarijného stavu pieskovcového oplotenia a nevyhovujúcej 

prístupovej cesty k jeho rodinnému domu. Komisia výstavby a životného prostredia sa vyjadrí po obhliadke. 

Ing. arch. Čurilla – boli sme sa na to pozrieť, je tam zásobovanie Freshu, bolo by dobré si upresniť že koľko 

a osloviť aj Fresh, že aký je ich postoj k tomuto. 

Ing. Mnichová - oni potrebujú prístupovú cestu nič iné. 

Ing. Grega – zámer môžeme schváliť, predaj keď už sa bude realizovať tak upresniť. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 10. Zámery predaja nehnuteľností 

vo vlastníctve mesta: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 278/IX/2024 bolo schválené.  

 

8) Zámer predaja – Fabián Pecha - predložil žiadosť o kúpu časti pozemku vo vlastníctve mesta, parcela 

registra C, číslo parcely 2097/1 – zastavaná plocha a nádvorie s výmerou cca 20 m2. Komisia výstavby 

a životného prostredia odporúča predaj časti pozemku. 
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Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 10. Zámery predaja nehnuteľností 

vo vlastníctve mesta: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 279/IX/2024 bolo schválené.  

 

Bola vyhlásená 10 minútová prestávka. 

 

 

K bodu č. 11. Návrh VZN mesta Spišské Vlachy č. XX/2024 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta 

Spišské Vlachy 

 

Primátor mesta - materiály boli doručené, preberalo sa to aj na finančnej aj na športovej komisii, poprosím 

predkladateľa o prezentáciu materiálu. 

Ing. Grega – včera prebehli ohľadom toho bodu až dve komisie, poslanci sme tam boli všetci, boli zúčastnení 

aj niektorí predsedovia klubov, ľudia športovej aj finančnej komisie, bolo tam viac ľudí ako je tu dnes teraz. 

Veľa k tomu už nechcem doplňovať, sme o tom včera dosť bohato diskutovali. K tomu VZN boli spísané aj 

pozmeňujúce návrhy podľa toho ako sme sa dohodli včera, ak chce ešte niekto niečo doplniť ja už nemám 

nič. Obidve komisie jednohlasne hlasovali a odporúčajú schváliť to VZN. 

Primátor mesta - ja sa k tomu len opýtam, diskusia s klubmi prebehla s ktorými? 

Ing. Grega - čo boli na komisii. 

Primátor mesta - ktoré boli na komisii? Pred vypracovaním a vyvesením VZN s ktorými klubmi prebehla 

diskusia? 

Bc. Labaš – neprebehli žiadne. 

Ing. Grega – riešili sme to iba na komisii. 

Ing. arch. Čurilla – ono to bolo vlastne to VZN sme si povedali, že to budeme riešiť tak aby sme urobili 

nejakú základnú skladbu toho VZN, ktoré bolo viacmenej na príklade.. odkiaľ? 

Bc. Labaš – je to potrebné aby sme to prerokovali s klubmi? 

Primátor mesta - preto sa to pýtam, lebo bolo uvedené na zastupiteľstve, že prebehne diskusia so všetkými 

klubmi, aby sa vyjadrili a následne bude vyhotovené VZN, ktoré pôjde na vyvesenie, preto sa pýtam 

s ktorými, lebo som chcel vedieť názory klubov. 

p. Šiška - som sa pýtal včera či boli zaslané nejaké pripomienky počas doby pripomienkovania, neprišla ani 

jedna. 

Primátor mesta - to je iná vec, ja sa pýtam s ktorými klubmi, aby som vedel s ktorými klubmi prebehla 

diskusia. 

p. Šiška – možno by som v skratke povedal, že prečo to nebolo nejakým spôsobom komunikované medzi 

vybranými klubmi. Každý z klubov má svoj záujem nejaký, pre každý klub je iná priorita a myslím si, že tí 

čo sme to kreovali, alebo sme nejakým spôsobom komunikovali ohľadom toho nie sme v žiadnom z klubov, 
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alebo nie sme v postavení v žiadnom s tých klubov ako funkcionári, tak to bolo asi najtriezvejšie 

rozhodovanie alebo kreovanie toho ako nikomu neuškodiť, ani nikomu nijakým spôsobom nepridŕžať stranu. 

Bc. Labaš - s klubmi neprebehla žiadna diskusia, ale zverejnené to bolo, takže mohli si to kľudne pozrieť. 

Ing. arch. Čurilla - to VZN je tak univerzálne, postavené tak, aby bolo čo najspravodlivejšie. 

p. Šiška - cieľom bolo dostať rovnosť medzi všetkých. 

Primátor mesta - to je v poriadku, cieľ viem. Ja som chcel len vedieť pripomienky klubov, ktoré boli 

oslovené. 

Ing. Grega - bohužiaľ neboli oslovené kluby. 

Primátor mesta - ja ešte dodám, v princípe absolútne nemáme žiaden problém s tým, aby sa upravilo to VZN 

tak, aby bolo čo najadresnejšie, čo najspravodlivejšie, čo najtransparentnejšie. S tým sme nikdy nemali, 

nemáme, ani mať problém nebudeme. Mali sme pripomienky, niektoré boli technického charakteru, niektoré 

boli aj iného. Spísané sú ako pozmeňujúce návrhy k VZN. 

Mgr. Šefčíková HKM -  toto sú už zhrnuté všetky pripomienky, aj vaše. Najprv sa schvaľujú jednotlivé 

pozmeňujúce návrhy a potom samotné VZN v znení tých pozmeňujúcich návrhov.  

Primátor mesta - každý sa schvaľuje zvlášť? 

Mgr. Šefčíková HKM - áno, každý jeden, pretože nemusia sa poslanci stotožňovať naraz zo všetkými. To 

by bolo nezmyselné hlasovať za ten dokument naraz. Jedine, že si prijmete procedurálny návrh o tom, že 

chcete hlasovať naraz, pretože ste stotožnení so všetkými. Tak v takomto prípade sa to dá aj naraz. Nie je to 

zvykom, ale je to na vás samozrejme. 

Primátor mesta - ide o to, že tomuto sme mohli predísť, len sme potrebovali to VZN mať včas ako sme sa 

dohodli. Viete že ste ho poslali večer pred zverejnením, kedy už nebolo možné sa s vami stretnúť. Museli 

sme len na ten druhý deň rýchlo hľadať a študovať to a pripomienkovať to. Máme 13 pozmeňujúcich 

návrhov. Videli ste ich? 

Ing. Grega - áno, my sme boli pred zastupiteľstvom, sme sa stretli viacerí poslanci a sme každý jeden si ešte 

prešli. 

Primátor mesta – dobre a máte k týmto pozmeňujúcim návrhom vy nejaké pripomienky, alebo zmeny? 

Ing. Grega - nie, mali sme, naše pripomienky už sú zapracované. 

Mgr. Šefčíková HKM - ja jednotlivé pozmeňujúce návrhy prečítam, môžete sa vy dohodnúť, zvoliť si cez 

procedurálny návrh, odsúhlasiť si, že budete o tom hlasovať naraz. Podľa rokovacieho poriadku sa má 

o každom pozmeňujúcom návrhu hlasovať samostatne, ale  ak ste stotožnení so všetkými naraz, ja by som 

ich najskôr odprezentovala. 

Ing. Grega – doplnené je len to, čo bolo na komisiách. 

Mgr. Šefčíková HKM - ale treba aj tak prečítať všetky, bez toho to nejde. Je ich štrnásť, jedna ešte bola 

doplnená. 

Mgr. Šefčíková HKM – predniesla pozmeňujúce návrhy v rámci bodu Návrh VZN mesta Spišské Vlachy č. 

XX/2024 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Spišské Vlachy v nižšie uvedenom znení.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje pozmeňujúci návrh, ktorým sa: 

1. v § 1 VZN dopĺňa za ods. 1 nový odsek (t. j. ods. 2) v znení: „Oprávneným žiadateľom podľa ods. 1 je 

právnická osoba alebo fyzická osoba – podnikateľ, ktorá požiadala o poskytnutie dotácie.“ 

2. upravuje § 2 ods. 3, ktorý po zmene bude v znení: „Žiadateľ je povinný sa spolupodieľať na financovaní 

projektu, resp. svojej činnosti v rozsahu minimálne 15 % (ďalej aj „spoluúčasť“), t. j. podpora mesta 

nesmie presahovať 85 % celkových finančných nákladov projektu, resp. činnosti. Spoluúčasť dokladuje 

žiadateľ vo vyúčtovaní dotácie predložením kópií účtovných dokladov.“ 

3. upravuje § 3 ods. 2 písm. b) VZN, ktorý po zmene bude v znení: „zoznam členov v znení podľa Prílohy 

č. 7, do ktorého bude mať právo nahliadnuť zamestnanec mesta zodpovedný za formálnu kontrolu 

žiadosti o poskytnutie dotácie, primátor mesta, poslanci mestského zastupiteľstva a hlavný 

kontrolór mesta pri realizovaní kontroly“, 

Mgr. Šefčíková HKM - toto je problematická časť, kde neviem ani ja vám s istotou povedať, že tí 

poslanci MsZ tam môžu byť. Žiaľ nemám s týmto skúsenosť, nie je k tomu žiadne usmernenie, Michal 
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predložil od spoločnosti, ktorá zabezpečuje pre mesto ochranu osobných údajov stanovisko, ale z môjho 

pohľadu je to stanovisko pomerne vágne. To stanovisko je naformulované tak, že vôbec nemôžeme 

chcieť nejaký zoznam od klubov, ale s týmto sa ja nestotožňujem. 

p. Biroščák - to sú osobné údaje toto. 

Ing. Kočišová - my môžeme. 

Primátor mesta - na základe čoho môžete Milan? 

Ing. Grega – na základe školenia o GDPR 

Primátor mesta – na základe čoho môžete Milan? 

p. Biroščák – Dobre. takisto sme mali školenie poslanci, že osobné údaje nemôžu zverejniť. 

Mgr. Šefčíková HKM - áno, poslanci taktiež podpisujú ako zamestnanci mesta, ako pán primátor 

poučenie o tom, že nemôžu nejako neoprávnene nakladať s osobnými údajmi a musia ich samozrejme 

chrániť. 

Primátor mesta - čo sa stane ak poruší niekto? 

Mgr. Šefčíková HKM - k porušenie by došlo, ak by bol zneužitý osobný údaj, napríklad  niektorého 

z hráčov, alebo členov niektorého klubu. V takomto prípade by to bol bezpečnostný incident, to by riešil 

úrad pre ochranu osobných údajov, ale najprv by ten bezpečnostný incident musel nastať. Michal to 

spomenul, že možno je to v rozpore zo zákonom o slobodnom prístupe k informáciám, alebo s iným 

predpisom, s  nariadením o ochrane osobných údajov, tak to môže posúdiť prokurátor. Možno k tomu 

podá niekto podnet a bude to prokurátor preverovať či je v súlade zo zákonom, tak v takom prípade by 

prokurátor tú časť VZN mohol pozastaviť. Tú časť konkrétne, nie celé. Neviem vás v tomto s istotou 

usmerniť. Je to fakt veľmi konkrétna záležitosť a nemám ja na to jednoznačný názor. 

Ing. Grega - my ako poslanci cítime potrebu nahliadnuť aj do tohto menného zoznamu klubov kvôli 

kontrole. Máme rozhodovať o mestskom majetku, chceme sa čo najlepšie rozhodovať o tom. Čím viac 

informácii človek má, tým sa vie lepšie rozhodnúť. 

p. Biroščák - aj kontrolórka môže dať správu, že tieto veci sú v súlade zo zákonom a nemusia byť 

poslanci. 

p. Šiška – dobre, ale máme tu 600 členov, ktorých bude musieť kontrolórka preveriť, buď cez register 

obyvateľov, alebo cez niečo. Či kontrolórka nebude nič robiť celý týždeň len overovať, alebo dostaneme 

menný zoznam a prejdeme si ho, či nie sú mená duplicitne. 

Mgr. Šefčíková HKM – vy si ho môžete prečítať, ale samozrejme s registrom obyvateľov nič nemôžte 

robiť, to by bolo iba aby ste si do toho nahliadli. 

p. Šiška - nám ide skôr o duplicitu. 

Mgr. Šefčíková HKM - nemôže nastať žiaden bezpečnostný incident, tie údaje nesmú nikam uniknúť, 

to by potom bolo porušenie. 

p. Šiška - čo na to ostatní, ja budem v poriadku s tým, ak to bude kontrolovať len kontrolór mesta, 

absolútne dôverujem a nevidím v tom problém. Som v poriadku aj s tým ak k tomu budeme mať prístup, 

nemám potrebu využívať, alebo sledovať niekoho osobné údaje. Proste tam ide o tú transparentnosť 

toho, overíme po formálnej stránke, či sa neduplikujú mená, či tam nie sú nejaké mŕtve duše a ideme 

ďalej. Ak to navrhujete vypustiť, je mi to v tomto bode asi jedno. 

Primátor mesta - nehrozí tam naozaj, že neporušíme nejaký zákon tým, keď to takto bude, lebo potom 

bude problém aj s podpísaním uznesenia. 

Mgr. Šefčíková HKM - ako som povedala, ja nie som odborníčka na ochranu osobných údajov. 

Primátor mesta - preveroval nejaký právnik tieto návrhy, tento návrh uznesenia? 

Mgr. Šefčíková HKM - ja som právnička, ja som ho čítala. Myslím si, že poslanci si externého právnika 

nenajali, aby kontroloval znenie VZN. Pani prednostka je tiež právnička, máš na to názor? 

Prednostka MsÚ - ja takisto čakám na usmernenie z osobného údaju. 

Mgr. Šefčíková HKM - Michal skutočne to stanovisko, ktoré máš je také vágne, pretože tam je, môžeš 

aj tú časť citovať, ktorú som ja spomínala - že nemožno žiadať nič čo nie je nevyhnutné pre posúdenie 

žiadosti, a čo keď v zmysle VZNka je ten zoznam nevyhnutný pre určenie výšky dotácie ? 



20 

 

Ing. Dzurila – je to VZNko v súlade s týmto nariadením celé? Nieže táto konkrétna časť, ale celé znenie 

VZNka. 

p. Šiška – čo z toho popiera VZNko? 

Mgr. Šefčíková HKM – celé VZNko? Prečo o celom hovoríš? Pretože zákony sa takto neposudzujú, že 

či sú celé. 

Ing. Dzurila - celé znenie VZN sa opiera o to, že bude menný zoznam. 

Mgr. Šefčíková HKM - to nie je pravda, pretože VZNko rieši náležitosti žiadosti, náležitosti 

vyúčtovania, a toto nemá nič spoločné s menným zoznamom. 

Ing. Dzurila - na základe čoho sa bude poskytovať dotácia? 

Mgr. Šečíková HKM - prepájaš veci, ktoré spolu nesúvisia Michal. 

Ing. Dzurila - je k tomu potrebné mať menný zoznam? 

p. Šiška - to je tá kontrola, je to jedna z častí toho VZN. 

Ing. Dzurila - musia to kontrolovať všetci? 

p. Šiška - čo chceš mať komisiu z troch poslancov, ktorí to budú kontrolovať? Alebo nechápem kam tým 

smeruješ. Dobre, chceš komisiu troch poslancov, ktorých vyberie primátor, spolu s primátorom 

a zamestnancom úradu budú kontrolovať menné zoznamy? To bude komisia na komisiu, lebo to bude 

preverovať čo sa týka dotácie na šport - športová komisia, čo sa týka kultúrno-školskej komisie, sociálna 

časť sociálnu, životná životné prostredie a skončí to na finančnej. 

Ing. Dzurila - celkovo nemám problém s tým ako to bude rozdelené. 

Primátor mesta – tu sa bavíte už o inom, bavíte sa kto bude rozhodovať o akej sfére to je o inom, bavili 

sme sa o tom, kto bude mať právo nahliadnuť a kontrolovať formálnu stránku žiadosti. 

Ing. Grega - ja s tým súhlasím, stojím za tým. 

Ing. arch. Čurilla – dajme hlasovať. 

Mgr. Šefčíková HKM - premýšľam ešte o nejakom kompromise, ale v tomto štádiu nevieme toto 

vypustiť a pýtať si úrad na ochranu osobných údajov stanovisko. Je to orgán s celoštátnou pôsobnosťou, 

majú na starosti ochranu osobných údajov. 

Primátor mesta - čiže od nich si vieme vypýtať stanovisko? 

Mgr. Šefčíková HKM - domnievam sa, že áno, ale neviem s istotou povedať, že ako reagujú na takéto 

požiadavky. 

Primátor mesta - dobre, lebo aj ja si musím byť pri podpise istý, že nič neporušujem, pri podpise 

uznesenia. 

Ing. Jánošík - pýtajte úrad o odpoveď a odsuňte to na ďalšie zastupiteľstvo. 

Ing. Grega - nie, schválime to, a keď bude problém, a bude vystavený protest, tak to zmeníme 

nasledujúcim  pozmeňovákom. 

Mgr. Šefčíková HKM - do toho momentu sa ešte ani tie menné zoznamy nebudú posudzovať, ešte je tu 

priestor, aby sme to riešili. 

Primátor mesta - dobre poďme ďalej. 

4. upravuje § 3 ods. 4 VZN, ktorý po zmene bude v znení: „Kompletné žiadosti sa doručujú na adresu: 

Mesto Spišské Vlachy, SNP 34, 053 61 Spišské Vlachy (ďalej aj ako „mestský úrad“), v termíne do 30. 

októbra kalendárneho roka v písomnom vyhotovení do podateľne mestského úradu (rozhoduje dátum 

pečiatky podateľne mestského úradu)“ (...) 

5. upravuje § 5 ods. 3 písm. a) VZN, ktorý po zmene bude v znení: „stravné náklady s výnimkou 

občerstvenia bezprostredne súvisiaceho so športovým výkonom v objeme určenom zmluvou, najviac 

však 25 % z celkovej dotácie“ 

6. upravuje § 7 ods. 1 VZN, ktorý po zmene bude v znení: „Dotácie sa poskytujú na základe platnej a 

účinnej zmluvy, ktorej obsahové náležitosti sú vymenované v Prílohe č. 10 k VZN. Dotácie sa 

prideľujú na príslušný rok a v tom roku musia byť žiadateľom aj použité.“ 

7. Upravuje § 7 ods. 3 VZN, ktorý po zmene bude v znení: „Mesto odošle žiadateľovi dotáciu na účet 

uvedený v žiadosti v termíne určenom podľa zmluvy, a to celú dotáciu naraz (ak sa má dotáciou 
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podporiť jednorazová akcia) alebo v jednej alebo viacerých platbách postupne v priebehu 

kalendárneho roka (ak sa dotáciou financuje celoročná činnosť klubu).“ 

8. upravuje § 8 ods. 2 písm. a), b), c)  VZN, ktorý po zmene bude v znení:  

„Žiadateľ, ktorému bola poskytnutá dotácia podľa tohto nariadenia (ďalej aj „príjemca dotácie“) je povinný: 

a) vykonať jej vyúčtovanie v súlade so žiadosťou o poskytnutie dotácie a podľa podmienok 

uvedených v zmluve, a to písomne na predpísanom tlačive (Príloha č. 11) v termíne do 31. 

decembra kalendárneho roka v ktorom bola dotácia poskytnutá. Príjemca dotácie je 

zároveň povinný predložiť kópie účtovných dokladov (faktúry, zmluvy, bankové výpisy, 

hotovostné pokladničné doklady, fotodokumentáciu, pozvánky, programy, výstrižky z 

tlače a iné, ktoré jednoznačne preukazujú použitie dotácie), 

b) predložiť informatívnu správu o činnosti príjemcu dotácie v termíne do 31. januára kalendárneho 

roka nasledujúceho po kalendárnom roku, v ktorom mu bola poskytnutá dotácia z rozpočtu 

mesta na jeho činnosť, a v ktorej príjemca opíše jej použitie a prínos resp. splnenie účelu jej 

poskytnutia, 

c) predložiť informatívnu správu o realizácii projektu v termíne do konca kalendárneho mesiaca 

nasledujúceho po kalendárnom mesiaci, v ktorom sa projekt realizoval, a v ktorej príjemca 

opíše jej použitie a prínos resp. splnenie účelu jej použitia, 

9. upravuje § 8 ods. 6 VZN, ktorý po zmene bude v znení: „Na webovom sídle mesta sa povinne 

zverejňuje informatívna správa podľa ods. 2 písm. b) a c) a doručené vyúčtovanie (t. j. príloha č. 

11) bez účtovných dokladov preukazujúcich čerpanie dotácie.“ 

10. v § 9 sa za ods. 1 dopĺňa nový ods. 2 v znení: „Vyúčtovanie dotácie predložené jej príjemcom podľa 

§ 8 VZN sa povinne predkladá finančnej komisii na vedomie. V prípade pochybností ohľadne 

uplatnených výdavkov príjemcu dotácie, komisia odporučí mestskému zastupiteľstvu, aby 

požiadalo hlavného kontrolóra mesta o kontrolu v predmetnej oblasti.“ 

11. za § 11 sa dopĺňa nový § 12 s názvom Prechodné ustanovenia, ktorý bude v znení: „Dotácie schválené 

do účinnosti tohto VZN sa posudzujú podľa podmienok platných do nadobudnutia účinnosti tohto 

VZN, s výnimkou splnenia povinnosti predložiť vyúčtovanie poskytnutej dotácie podľa § 8 VZN, 

ktorá sa bude vzťahovať na všetky dotácie poskytnuté v roku 2024.“ 

12. v Prílohe č. 6 sa označenie „mestská súťaž“ mení na označenie „nesúťažiaci člen“ 

13. v Prílohe č. 6 a Prílohe č. 9 sa upravuje koeficient pre vekovú kategóriu (V) nasledovne: 

• do 19 – 1  

• nad 19 – 0,5  

14. Príloha č. 10 bude v znení: 

„Zmluve o poskytnutí dotácie obsahuje: 

• podstatné obsahové náležitosti podľa zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník v znení 

neskorších predpisov a zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, 

• v nadväznosti na  § 5 ods. 3 písm. a) VZN je v zmluve dohodnutý rozsah v akom môže byť 

dotácia použitá na občerstvenie bezprostredne súvisiaceho so športovým výkonom, 

• v nadväznosti na § 7 ods. 3 VZN sú v zmluve určené termíny jednotlivých platieb dotácie, 

ak sa schválená suma neposkytuje naraz. 

 

Poslanci sa spoločne zhodli na hlasovaní o procedurálnom návrhu. 

p. Šiška – podal procedurálny návrh o hlasovaní všetkých uzneseniach pozmeňujúceho návrhu naraz. 

 

Primátor mesta – dal hlasovať o procedurálnom návrhu uznesenia k bodu č. 11. Návrh VZN mesta Spišské 

Vlachy č. 2/2024 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Spišské Vlachy:  
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Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že procedurálny návrh bol schválený.  

 

Primátor mesta – dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu uznesenia k bodu č. 11. Návrh VZN mesta Spišské 

Vlachy č. 2/2024 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Spišské Vlachy: Mestské zastupiteľstvo v 

Spišských Vlachoch schvaľuje pozmeňujúci návrh v predloženom znení (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 280/IX/2024 bolo schválené.  

Mgr. Šefčíková HKM – znenie návrhu uznesenia: Po prerokovaní materiálu Mestské zastupiteľstvo v 

Spišských Vlachoch schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie mesta Spišské Vlachy č. 2/2024 o poskytovaní 

dotácií z rozpočtu mesta Spišské Vlachy v znení pozmeňujúcich návrhov. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 11. Návrh VZN mesta Spišské 

Vlachy č. 2/2024 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Spišské Vlachy: Mestské zastupiteľstvo v 

Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 281/IX/2024 bolo schválené.  
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Primátor mesta – len dodám, že nabudúce musí byť súčasťou materiálu aj uznesenie. 

Mgr. Šefčíková HKM - podľa rokovacieho poriadku by mala byť aj dôvodová správa aj uznesenie. 

 

 

K bodu č. 12. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2 

 

Primátor mesta – otváram rozpravu. 

p. Šiška – bolo to prerokované na finančnej komisii, komisia odporúča schváliť. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 12. Zmena rozpočtu rozpočtovým 

opatrením č. 2: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 282/IX/2024 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 13. Monitorovacia správa mesta Spišské Vlachy za rok 2024 

 

Primátor mesta – taktiež bol prerokovaný na finančnej komisii. 

p. Šiška – k tomu komisia neprijala žiadne uznesenie nakoľko je to dokument, ktorý sa berie na vedomie. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 13. Monitorovacia správa mesta 

Spišské Vlachy za rok 2024: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v 

prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 283/IX/2024 bolo schválené.  
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K bodu č. 14. Individuálna a konsolidovaná účtovná závierka za rok 2023 

 

p. Šiška – bolo to prerokované na finančnej komisii, takisto bez uznesenia z rovnakého dôvodu. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 14. Individuálna a konsolidovaná 

účtovná závierka za rok 2023: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v 

prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 284/IX/2024 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 15. Zmena člena Komisie výstavby a životného prostredia 

 

Primátor mesta - v zmysle § 10 ods. 2 a § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom riadení v znení neskorších 

predpisov mestské zastupiteľstvo môže zriadiť komisie ako svoje stále alebo dočasné poradné, iniciatívne a 

kontrolné orgány. Komisie sú zložené z poslancov mestského zastupiteľstva a ďalších osôb zvolených 

mestským zastupiteľstvom. Dňa 21.6.2024 bol zo strany predsedu Komisie výstavby a životného prostredia 

Ing. arch. Martina Čurillu doručený návrh na výmenu člena. Ide o odvolanie člena komisie p. Vladimíra 

Gregu zo zdravotných dôvodov a o zvolenie Ing. Maroša Sajdáka. Pán Sajdák je konateľom Mestské lesy 

a majetky, s.r.o. preto jeho prínos do tohto poradného orgánu mesta je nespochybniteľný. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 15. Zmena člena Komisie výstavby 

a životného prostredia: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch odvoláva a volí (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 285/IX/2024 bolo schválené.  
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K bodu č. 16. Návrh na ocenenie Cenou Košického samosprávneho kraja 

 

Mgr. Bogačevič Ilečková – zasielala som vám email v ktorom boli návrhy a všetky kategórie, ako sa hodnotí 

a o aké ceny sa jedná. Následne na to bola zvolaná kultúrno-školská komisia, ktorá nebola uznášaniaschopná. 

Pripravila som v materiáloch treba doplniť meno a priezvisko a za čo, aby to spadalo do tých cien v dvoch 

kategóriách:  

- Cena Košického samosprávneho kraja  

- Cena predsedu Košického samosprávneho kraja. Len tieto dve kategórie sa nás týkajú. Chcela by som vás 

poprosiť o vaše návrhy. 

Primátor mesta – má niekto nejaký návrh? 

Ing. Grega – my sme sa rozprávali niektorí poslanci medzi sebou, navrhli sme kolektív Dobrovoľného 

hasičského zboru v Spišských Vlachoch, nakoľko je jeden z najstarších na Slovensku. 

p. Šiška – bolo aj sté výročie veľkého požiaru.  

Primátor mesta – do ktorej kategórie? 

p. Šiška – kolektív. 

Mgr. Bogačevič Ilečková - čo sa týka formulácie za čo, máte konkrétne za čo? 

Primátor mesta – nejak to sformulujte a pošlite nám to. 

Mgr. Bogačevič Ilečková – a čo sa týka Ceny predsedu Košického samosprávneho kraja? 

Ing. Grega – rozprávali sme o pánovi Eugenovi Pavlikovi a o pánovi Antonovi Gurčíkovi za ich športový 

prínos v kraji, pretože pán Gurčík bol významný rozhodca na európskej úrovni a oslavuje životné jubileum 

80 rokov. 

Mgr. Bogačevič Ilečková - pošlite mi to emailom, ak by sa to dalo aj do konca týždňa. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 16. Návrh na ocenenie Cenou 

Košického samosprávneho kraja: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v 

prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 286/IX/2024 bolo schválené.  

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 16. Návrh na ocenenie Cenou 

Košického samosprávneho kraja: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v 

prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška, Ján Baloga, Ing. Juraj Jánošík, 

Ing. Svetlana Kočišová,  Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 
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Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová – neprítomná 

 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 287/IX/2024 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 17 Činnosť komisií – výstupy 

 

Ing. arch. Čurilla – neboli spomenuté ešte tri žiadosti: 

- p. Olejníková chce kúpiť pozemok na Mlynskej – tam sa komisia zhodla že nie, že nesúhlasí. 

- p. Mandulová bola dodatočne pridaná do komisie, žiadala o odkúpenie – tam komisia - jeden sa zdržal 

a piati boli proti pozemku. 

- p. Kandra žiada o odkúpenie pozemku na ul. Slobody – jedná sa o zdroj pitnej vody, dali sme tam 

obhliadku. 

p. Šiška – zasadala aj finančná komisia, všetko sme si tu povedali. 

Bc. Labaš – súčasne zasadala aj športová komisia. 

Ing. Grega – mala byť kultúrno-školská, ale nebola uznášaniaschopná. 

 

 

 

K bodu č. 18 Rôzne 

 

 

Primátor mesta - do tohto bodu sa prihlásila p. Marta Poradová, nech sa páči. 

p. Poradová DHZ – dobrý podvečer, som predseda DHZ, člen DHZ mesta, čiže ohľadom toho všetkého by 

som chcela poinformovať našich poslancov o stave budovy hasičov, lebo na našu výročnú členskú schôdzu 

neprídu, nikto sa neopýta a potom sú len také hlúpe reči, nepovieme si to priamo do očí. Preto veľmi rada 

by som pozvala všetkých poslancov, aby prišli pozrieť na tú budovu v akom je stave a napriek tomu my 

dobrovoľní hasiči, podotýkam dobrovoľní, lebo už bolo napísané, že a rozpráva sa o nás že nás mesto platí, 

takže chcem to trošku poopraviť. Žiadne platy nedostávame za to, že ideme k zásahom, alebo k takýmto 

veciam ako to bolo teraz ohľadom senníka. Sme boli veľmi očierňovaní ako dobrovoľný hasičský zbor, ma 

to trošku mrzelo, a mrzelo ma aj to, že ani jeden poslanec sa nás nevedel zastať. Ani jeden poslanec okrem 

pána primátora, bola to veľká katastrofa, celé Vlachy boli zadymené, ale cudzí ľudia sa nás prišli opýtať či 

nepotrebujeme vodu, stravu, pán primátor nám priniesol fólie vody. Ja keď idem k zásahu ja neberiem 

peniaze zo sebou, ani nikto z nás. My sa oblečieme a ideme. Mala som 12 ľudí na zásahu, poprosila som 

v bagetke či by nám nemohli urobiť bagety, že za 10-15 minút prinesiem peniaze, odpoveď nie. Preto vás 

prosím poslancov, aby bolo dobré s niektorou reštauráciou, alebo s podnikateľom v takýchto prípadoch nám 

pomôcť a vybaviť, že máme nejakú stravu. Nikto si nevie predstaviť, že my sme v sobotu o druhej odišli 

z domu 11 ľudia a boli sme do rána do pol siedmej vkuse, nikto nás nevymenil. Boli profesionáli, boli aj 

z vedľajších dedín, oni odchádzali my sme ostávali. Nemali sme sa kde obrátiť, aby nám niekto poskytol 

stravu, prišli za nami cudzí ľudia či nepotrebujeme pitný režim. Preto sa obraciam na vás na poslancov, 

trošku porozmýšľať ako nám pomôcť v takýchto situáciách čo sa týka Spišských Vlách. My sme ochotní 

všade prísť, každému pomôcť. Neviete si predstaviť prišli sme domov o pol siedmej a o ôsmej nám nanovo 

volal dispečer, aby sme sa vrátili k požiarisku. Na internete čítam komentáre, že my za to dostávame peniaze, 

ktorý z vás sa nás zastal – nikto. Toto ma veľmi mrzí, to je ohľadom toho čo sa tu dialo počas 10 dní. Pán 

primátor vie ako sa k nám správali majitelia senníka, čo sme museli zažívať. Vlašania žiadne poďakovanie 

len reči, nepáči sa mi to. Preto som prišla tu, aby ste sa vy mestské zastupiteľstvo za nás trošku postavili, 

verili nám, že tú prácu robíme zadarmo, nezištne. Zavolá nám hocikto, napr. v sobotu záchranári, že 

potrebujú oživiť človeka. My kým sa dostaneme tu k tomu je to veľmi zložité, je treba porozmýšľať a uvážiť 

kde sa dá ten prístroj AED dať inde. Volala som záchranárom do Bratislavy, povedali, že máme najhoršie 

umiestnený na celom Slovensku. Dať ho niekde vonku, aby bol k tomu rýchly prístup. 

Bc. Labaš – ak sa môžem vyjadriť – prístup je zlý to je pravda, ale ide o to zariadenie - nabíjanie, to stojí 

tiež nejaké financie. Keď sa nájde nejaký sponzor, môžeme umiestniť niekde inde. Ja som to už riešil aj 
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s ľuďmi, s ktorými pracujem, nie je to lacná záležitosť čo sa toho týka. Najlepšie je to v budove, ktorá je 

vykurovaná, batéria má svoju životnosť a potrebuje na to tiež umiestnenie niekde. Je to dočasné, ale keď sa 

nájde nejaký sponzor, aby sa to premiestnilo, tak ja s tým nemám problém. 

p. Poradová DHZ - preto som chcela osloviť vás, my sme už niektorých ľudí oslovili, ale že či aj mesto 

nemôže nejakým spôsobom, aby sme mali ten AED prístroj aj my, tak ako majú dosť hasičských staníc. 

Bc. Labaš – viem o tom, že sú aj dobrovoľní hasiči, vyslaní po dohode z operačného strediska, ktorých 

oslovia. Tak by takých 5 ľudí trebalo, aby boli  zaškolení a vedeli používať to AED. Kľudne to môžeme dať 

aj tam, ja s tým nemám problém. 

Mgr. Bogačevič Ilečková - ja by som sa chcela k tomu teraz vyjadriť – ohľadom AED, že to nie je až také 

jednoduché ako sa zdá. To AED sme získali na základe podujatia, ktoré bolo realizované spoločne s mestom. 

Bc. Labaš - toho roku to bolo zmenené, že každá obec musí mať AED. 

Mgr. Bogačevič Ilečková  - ok, lenže čo sa týka toho AED my sme povinní za každým zásahom keď sa 

rozbalí, rozbalia sa elektródy, dobre vieš aké je to finančne náročné a koľko to stojí. Tohto roku nám uplynula 

expirácia zariadenia a boli sme postavení pred otázku či budeme dokupovať všetko a dáme ho na revíziu, 

alebo sa vyradí zo siete. 

Bc. Labaš - mesto s tým nemá nič spoločné, len ten servis. 

Mgr. Bogačevič Ilečková - my ako vlastník toho AED sme zodpovední za to, a my musíme za to zaplatiť, 

zisťovala som to. Bolo to necelých 500 eur. Museli sme hľadať sponzora na to, zakúpili sme elektródy, novú 

batériu, bola som preškolená na to, aby som to vymenila. Takže nie je to jednoduchá záležitosť, kopec tých 

AED prístrojov končia tak, že ich dostanú do správy, ale majitelia po dvoch rokoch nevymenia súčiastky 

a oni sa vyradzujú z toho systému. 

Bc. Labaš - taký sponzor sa určite nájde na to. 

p. Šiška – ja si myslím, že kohokoľvek by to nakoplo, tak tých 500 eur ochotne daruje. Myslím to tak, že 

keď to niekomu zachráni život, tak ten človek si myslím ochotne zaplatí. 

Mgr. Bogačevič Ilečková  - preto je to v úrade, lebo nám to bolo tak odporúčané, tá batéria by sa vonku 

vybíjala rýchlejšie a hrozilo by, žeby v prípade núdze nebol ten prístroj vôbec funkčný. Ohľadom toho nášho 

AED máme ho prihlásené, chodím ho kontrolovať.  

p. Poradová DHZ - tak som to myslela, že keby sa oslovili aj naši podnikatelia na tú opravu, tu ide prakticky 

o život našich spoluobčanov. 

Mgr. Bogačevič Ilečková  – v prvom rade na kúpu, to AED stojí cca 2.000 eur repasované. 

p. Poradová DHZ - ide o záchranu života, keď sa robia rôzne zbierky, a keby sa vyhlásila zbierka aj na takéto 

niečo ako je servisovanie. Ja si myslím, že veľa občanov o tom ani nevedia čo je potrebné, a trebalo by to 

dať do povedomia. Aby ste vedeli, že aj v takýchto veciach nás ľudia oslovujú, tu vo Vlachoch je vôľa a vždy 

bude. Ohľadom toho senníka niečo vymyslieť, mala som tam ľudí, ktorí stáli v tej horúčave a nedať im jesť 

je problém. Viacerí mali problém s tou teplotou. Pri takýchto akciách čo sa týka Spišských Vlách by fakt 

trebalo niečo vymyslieť, a to nie je len ohľadom ohňa, ale aj povodní. Aj teraz my už máme pohotovosť, 

hlásia zvýšené búrkové nebezpečenstvo. 

Ing. arch. Čurilla - môže byť nejaké uznesenie o tom, že v prípade keď robia, majú zásah nad určitý čas, tak 

mesto je povinné sa im postarať o občerstvenie. Ja som sa aj pri vás zastavil a nikto sa mi nesťažoval. 

p. Poradová DHZ – oni nemôžu rozprávať. 

Ing. arch. Čurilla – keď niečo chcete treba dávať konkrétne návrhy, my nevieme čo to obnáša. 

p. Šiška - mal som nutkanie sa tam ísť pozrieť, ale mne to príde dosť blbé, nechcem vám komplikovať život 

tým, že tam prídem, proste nemám rád očumovačov nikde. Robíte si svoju robotu, ja vám tam nechcem 

zavadzať. 

p. Poradová DHZ  - čo sa týka výjazdu – hasičská je v dezolátnom stave, potrebujeme elektrické vedenie 

v celej budove. V minulosti tam bol smrteľný úraz a elektrika je v zlom stave. Garáže – máme jednu 

rozobratú pec, kde špirály nám v zime nahrievajú vodu, v šatni nemáme nič – v zime keď ideme na zásah 

tam nemáme nič, nie je tam žiaden výhrev. V kancelárii je starý pec, ktorý sme už dávno žiadali aby nám ho 

odpojili a dali nám také kúrenie, že si zapnem podľa potreby. Bolo povedané, že máme veľa energie, len 

nevieme kde, zapnutý je konvektor v ženských a mužských WC. Tam by nám trebalo elektriku poriešiť. 

Ďalej je tam studňa a spoluobčania tam chodia na toaletu a ďalší tam ťahajú vodu, je tam veľká diera, ktorú 

sme chceli ešte pred oslavami, aby sme to zabetónovali my, mesto materiál, nie sú peniaze. Ale tam už ide 

o veľa – oni si tam robia odpadkové koše. Ak by ste mali na toto nejaké financie, rozpočet. Taktiež aj 

značenie – dali sme si žiadosť, lebo zastavia pred bránou, my keď potrebujeme vyjsť nemáme šancu. Tej 

problematiky je tam dosť na tú budovu, napriek tomu, že fakt potrebuje určité opravy, chceme tam ako hasiči 

ďalej fungovať, takže potrebujem trošku pomoc aj od vás. 
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Ing. Porada ml. – ak by chcel ísť niekto pozrieť nie je problém dohodneme termín, čo v akom je stave, čo 

potrebujeme, ako fungujeme. 

Ing. arch. Čurilla – ktorú časť používate? 

p. Poradová DHZ – garáž a šatňa to je najhlavnejšie, ktoré my potrebujeme. Budova sa môže prenajímať, je 

tam veľká sála, sociálne zariadenia sú. Chcela som vás iba informovať, že bez vás a mestského zastupiteľstva 

nepohneme s tým problémom čo sa týka budovy a tých podmienok ktoré tam máme. Ďakujem veľmi pekne 

za pozornosť. 

p. Holubčík - má obec nejakú komisiu v prípade takýchto požiarov, napr. senník, zasahuje a rieši tie 

problémy, ktoré tam sú? 

Ing. Porada - boli problémy s tým majiteľom – správca, my sme mali s nim dohodnutý nejaký postup , prišli 

sme tam, že zoženie stroje, že sa to bude rozhŕňať, my to budeme zalievať, po polhodinke stroje odišli, 

absolútny nezáujem z jeho strany. 

Primátor mesta - ak si dobre pamätám bol tam veliteľ zásahu profesionálnych hasičov, ktorý to koordinoval. 

Ing. Porada ml. - kým sme tam my tak náš veliteľ, keď prídu štátny tak preberá velenie veliteľ od nich a my 

spadáme pod neho. 

Primátor mesta - on dal následne inštrukcie majiteľovi čo má robiť, len on ich bohužiaľ odignoroval. Pre 

informáciu ešte všetky zásahy, ktoré sa konajú v katastri mesta platí mesto všetko. Akonáhle je to mimo 

katastra a je to iniciované dispečingom vtedy to prepláca štát, ale ak je to v katastri mesta a nie je to 

iniciované dispečingom zase to platí všetko mesto. Sú to obrovské náklady. 

Ing. Kočišová – vy ste povedali, že ľudia na vás nadávali, ja som bola mimo na dovolenke a ja som videla 

len kladné ohlasy, ďakovania. Neviem kde ste to čítali. 

p. Poradová DHZ - bolo to na internete a hneď to zmizlo asi tak po hodinke, poznám tých ľudí čo to písali, 

sú to Vlašania a to ma nahnevalo, že niekedy keď potreboval hasiča sme boli dobrí a teraz dymí sa za čo my 

nemôžeme. Tu bolo 12 DHZ, čiže každý sa snažil, aby tie Vlachy neboli tak zadymené a nakoniec ľudia 

ktorým sme niekedy pomohli napísali, že „dostávaš z mesta peneži“. 

Primátor mesta – ja len k tomu dodám - boli primitívne útoky na vás, na mesto, bolo to zas klasicky z jednej 

webovej stránky ako vždy, áno bolo to znevažujúce prácu vás, nás, nehovorím už o sms-kách, o telefonátoch 

od určitých ľudí, atď. 

Ing. Kočišová – teraz na finančnej komisii sme tam mali uzávierky a som si všimla, že v tej škôlke je všetko 

nové, nový nábytok, nové postieľky, nové hračky. Chcela som sa opýtať, že čo je s tým starým nábytkom. 

Primátor mesta - momentálne prebieha inventarizácia, konečne sme sa dočkali zoznamu, nakoľko predošlé 

vedenie škôlky nám nenechalo nič čoho by sme sa vedeli chytiť a vytriediť, vyradiť to. Momentálne prebieha 

inventarizácia, veci, ktoré tam majú byť tam nie sú, veci ktoré tam nemajú byť sú. 

Ing. Kočišová - a čo sa plánuje s tými vecami potom? Pokúsite sa to odpredať? 

Primátor mesta – pravdepodobne, nevieme, najprv musíme zistiť stav čoho je koľko, takisto množstvo vecí 

je tak znehodnotených, že musia ísť rovno do kontajnera. Momentálne zisťujeme aký je stav. 

Ing. Kočišová - bude sa temperovať v budove? 

Primátor mesta - temperovať sa minimálne bude musieť, to by sa znehodnotila budova. 

Ing. Kočišová – celkom by ma zaujímalo, že kedy mesto plánuje vyhlásiť výberové konanie na obsadenie 

pozície riaditeľky MŠ? 

Prednostka MsÚ – už v krátkom čase. 

Primátor mesta - v krátkom čase v lehote. 

Ing. Kočišová – prečo ešte stále nie je zápisnica z posledného zastupiteľstva keď má byť do 14 dní podľa 

rokovacieho poriadku. Zápisnice idú veľmi neskoro, omeškanie 2 -3 mesiace. 

Primátor mesta - zápisnica nie je ešte preto zverejnená, nakoľko ju odmietli overovatelia overiť, dali 

pripomienky, momentálne sa riešia pripomienky, bude zverejnená po ich zapracovaní.  

Ing. Kočišová - a kedy ju mali overovať overovatelia? 

Primátor mesta - nerozumiem otázke. 

Ing. Kočišová - no, že či ju mali overovať po 14 pracovných dňoch? 

Primátor mesta - niekedy sa to stane tak, že jednoducho, keďže sú zastupiteľstvá v poslednom čase tak dlhé 

a požiadavky sú na to, aby sa zápisnica robili v podstate „od slova do slova“ tak to trvá takú dobu, že nie je 

kapacita na úrade, ktorá by dokázala túto lehotu stihnúť spracovať, dať overiť, spracovať príp. pripomienky 

a následne zverejniť. Môžeme vyčleniť jedného človeka, resp. prijať človeka na to, aby riešil zápisnicu? 

Jednoducho nie je možné, aby kolegyne, ktoré to robia, popri svojej pracovnej činnosti to pri takomto 

rozsahu zvládli. 

Ing. Kočišová - tiež ma to napadlo, ale tak skúsme to zmeniť. 

Primátor mesta - ako? 
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Ing. Kočišová - nebudeme robiť zápisnicu, môžeme dávať von nahrávky. 

Primátor mesta - veľmi rád. Pokiaľ si pamätám tak v januári 2023 som požiadal vás niektorých, aby ste mi 

zohnali cenovú ponuku na ozvučenie, resp. na videozáznam, ale nemám ju ešte. 

Ing. Kočišová – však máme projektového manažéra, nech on rieši ozvučenie. 

Primátor mesta - projektový manažér nemá nič s cenovou ponukou, on nie je technik. 

Ing. arch. Čurilla - ja som zisťoval, mám pocit, že som aj posielal. 

Primátor mesta - a komu? 

Ing. arch. Čurilla - cez admina, cez správcu našej siete, on sa v tom vyzná, on mi dal aj. Bolo to dávno, 

nepamätám si, ale viem, že sme mali.. mimochodom to je elementárna vec nájsť na internete zariadenie.  

Primátor mesta - v poriadku, nebola to priorita pre nás, riešime to, je to jedna z vecí, ktorú chceme zmeniť. 

Nielen audiozáznam, ale aj videozáznam.  

Ing. arch. Čurilla - zvýši sa aj kultúra. 

Primátor mesta - presne tak, súhlasím s tebou. 

Ing. Kočišová - jednoznačne to treba zmeniť, lebo nemôžu zápisnice trvať mesiace. Pani kontrolórka je to 

v poriadku? 

Mgr. Šefčíková HKM - určite nie je, je to v rozpore s rokovacím, máme tam pravidlá, tak v minulosti sa aj 

tieto nahrávky vyrobené týmto nahrávacím zariadením zverejňovali. Je potrebné do tohto investovať? Nie 

sú tu dôležitejšie veci? Je to od veci mať 60-stranovú zápisnicu, nech sa tam potom zverejní nahrávka, a nie 

toto – doslovný prepis, s ktorým aj tak nie ste spokojní, lebo nevystihne to možno tú podstatu. 

Primátor mesta - teraz prišla takto naspäť, od slova do slova bola napísaná ešte napriek tomu odmietli 

overovatelia overiť, vrátili to naspäť a ešte požadujú ďalej doplniť. Teraz sa vrátim ja k rokovaciemu 

poriadku, sú tam aj také body ako – každý poslanec môže vystúpiť k prerokovanému bodu v rozprave iba 

jedenkrát, zároveň musí rozprávať sám atď., čiže ak toto sa bude dodržiavať, bude sa dať aj zápisnica doplniť 

lebo niekedy je tu taký hluk, vrava, že vôbec nevieme kto a hlavne čo povedal. Poďme principiálne, poďme 

podľa rokovacieho poriadku dodržiavať všetko tak ako má byť, treba ho ešte prerobiť, lebo sú tam niektoré 

veci, ktoré už sú neaktuálne. 

 

 

 

K bodu č. 19 Interpelácie 

 

 

Ing. Kočišová – mám otázku, musím sa vrátiť trochu späť, až do dňa 28.12.2023 kedy sa konalo 15 

zasadnutie MsZ kde sme sa v bode 6 s názvom návrh na prijatie úveru dozvedeli, že mesto potrebuje prijať 

úver, požičať si peniaze, pretože sa zmenila forma financovania projektov, ktoré sa ukončili do konca tohto 

roka kalendárneho a už sa to nemalo platiť predfinancovaním, ale refundáciou. Takže mestu chýbalo vtedy 

350.000 eur, ktoré si potrebovalo súrne požičať. Cez banky ako sme sa dozvedeli to už nebolo možné, takže 

si to chcelo požičať od podnikateľov, alebo od firiem. To sme schválili ako poslanci, lenže potom na 16 

zasadnutí MsZ, ktoré bolo 5.3.2024 dozvedeli, že sa mestu podarilo získať iba 100.000 eur a zvyšnú sumu 

250.000 eur sa mestu nepodarilo zohnať, takže tým pádom túto sumu keďže neboli ani tie faktúry zaplatené 

ktoré mali byť, tak mesto muselo zaplatiť následne zo svojich peňazí a neboli mu vrátené. Vtedy v bode č. 

5 Správa projektového manažéra o stave projektov bol tento problém prejednávaný, avšak v zápisnici nie je 

o tom ani zmienka. Na konci tohto bodu je napísané: prebehla diskusia. Počas tej diskusie sme sa bavili o to, 

že prečo nebolo mesto pripravené na takúto situáciu keď vedelo, že sa mení spôsob financovania a čo 

povedal projektový manažér, že posledné platby sa aj tak riešia refundáciou, napr. sme sa bavili, že kto 

disponoval s touto informáciou a či ju posunul ďalej a komu. Poslanec Čurilla a poslanec Šiška kritizovali 

postup mesta a pán poslanec Šiška dokonca požiadal pani kontrolórku o prešetrenie celej veci, tá sa tiež 

k tomu vyjadrovala, takisto s finančného oddelenia pán Dzurila sa tam vyjadril. Svoj názor na tento problém 

vyjadril aj pán poslanec Jánošík, projektový manažér pán Čurilla hovoril. Táto celá diskusia trvala viac ako 

15 minút a nie je tam o tom ani zmienka. Takže žiadam doplniť do tejto zápisnice celý priebeh tejto diskusie 

a teda moja otázka znie: Prečo nebol zverejnený celý priebeh tejto diskusie, lebo je to závažná vec si myslím, 

ktorá mala byť v zápisnici. 

Mgr. Šefčíková HKM – môžete sa písomne vyjadriť. 

Primátor mesta - áno o tom viem, aj sa písomne vyjadrím, po druhé táto zápisnica išla na overenie 

overovateľom, bolo to pred trištvrte rokom, overovatelia nevzniesli ani jednu námietku, nikto si nič 

nevyžiadal, žiadnu nahrávku.. to znamená, že sa chcem opýtať, ty si si vyžiadala nahrávku na tú zápisnicu? 

Ing. Kočišová – áno. 
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Primátor mesta – áno? 

Ing. Kočišová – mám svoju. 

Primátor mesta - toto si preverím. Čiže si nahrávala zastupiteľstvo potajme, bez toho aby si upovedomila 

ostatných. To je k tomu všetko, zvyšok sa vyjadrím písomne. 

Ing. Kočišová – no to dúfam. 

p. Šiška - ja by som len podotkol, že to sa píše už na dverách keď sa vchádza dnu, že sa tu nahráva., takže je 

asi jedno či na jedno alebo na dvadsať. 

Primátor mesta - to už ja nebudem posudzovať, ja iba konštatujem. 

p. Šiška - keď sa to tu nahráva na oficiálny záznam nevidím prekážku v tom, že tu môžu nahrávať aj ďalší. 

Ing. Kočišová - aj táto zápisnica bola až po dvoch mesiacoch podpisovaná, tak ako si mohli overovatelia 

pamätať všetko. 

Primátor mesta – dobre. Viac nebudem k tomu teraz. 

 

 

 

K bodu č. 20 Záver 

 

Primátor mesta –  v závere sa poďakoval všetkým prítomným za účasť a 19. zasadnutie MsZ o 19:00 hod. 

ukončil. 

 

 

V Spišských Vlachoch, dňa 23. septembra 2024 

 

 

 

 

  

  …..................................................                 …..................................................                                                                                                                               

 Vladimír Baloga          JUDr. Adriana Tkáčová 

  primátor mesta                                                                           prednostka MsÚ 
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